
 

 

  

De Gemeenteraad van Wijchen 
 

 
Jacobskruiskruid 

 

 
Schriftelijke vraag van de fractie van PvdA 
Ingediend: 26 juli 2021 

 
Aanleiding: 

 
Volgens berichtgeving in De Gelderlander van 23 juli jongstleden is de Wethouder Natuur 

van plan om meer te gaan maaien in verband met het Jacobskruiskruid. Dit naar aanlei-
ding van de oproep van één of enkele boeren dienaangaande. Ook zou er volgens de Wet-

houder een overleg georganiseerd zijn over dit onderwerp met de ZLTO en enkele andere 

organisaties. 

De maatschappelijke en wetenschappelijke inzichten zowel over de ernst van het pro-

bleem als ook mogelijke oplossingen lopen ernstig uiteen. Maatregelen tegen het Jacobs-

kruiskruid treffen met name openbare bermen en natuurgebieden. Vele Wijchenaren hech-
ten groot belang aan bloeiende bermen en natuurgebieden. Niet alleen vanwege het uiter-

lijk, maar ook vanwege het belang van biodiversiteit.  

Vragen: 

1. Heeft het College nader onderzoek gedaan naar de ernst van het probleem en de ach-

terliggende oorzaken? 

2. Het artikel in De Gelderlander geeft de indruk dat het Beleidsplan Natuur en Biodiversi-
teit ter zijde geschoven is, omdat er een probleem zou zijn met Jacobskruiskruid. Klopt 

deze veronderstelling? 

3. Is het College er van op de hoogte dat er ook onder boeren een groot verschil van in-

zicht is over de ernst van het probleem en mogelijke oplossingen van Jacobskruiskruid? 

4. Is het College er van op de hoogte dat er door de Wageningen Universiteit en andere 

wetenschappelijke instellingen al veel onderzoek gedaan is naar Jacobskruiskruid en de 

eventuele bestrijding daarvan? 

5. Is het College van plan om ook natuurorganisaties en andere stakeholders uit te nodi-

gen voor gesprekken over dit onderwerp? 
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